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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 04.11.2015 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 
1.Návrh rozpočtu na rok 2016  

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v pôsobnosti mesta Galanta  za šk. rok 2014/2015 

3.Vyhodnotenie zaslaných dotácií za rok 2015 - školstvo  

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a šk. zariadeniach v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

5. Rôzne 

  

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na  zasadnutí všetkých prítomných členov, 

zároveň ospravedlnil členov z neúčasti. Predstavil novú vedúcu OSS Mgr. Líviu Geškovú 

a poprial jej veľa pracovných úspechov. Oboznámil členov komisie s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 

Predseda požiadal vedúcu OSS o informovanie zmien v organizačnej štruktúre MsÚ.  

Vedúca OSS informovala o zmenách organizačnej štruktúry a o zmene názvu oddelenia. 

 

1.Návrh rozpočtu na rok 2016  

Návrh rozpočtu bol členom komisie zaslaný spolu s pozvánkou a z dôvodu preklepov im bol 

materiál opätovne predložený na komisii školstva. 

Mgr. Gešková –  informovala členov o predloženom materiáli, ktorý vypracovala Mgr. 

Katarína Barcziová. 

Predseda komisie sa opýtal vedúcej OSS na kapitálové výdavky chemické a jazykové učebne 

a financovanie opravy chodníka v areáli  ZUŠ Sídl.SNP.  

Mgr. Gešková – ZUŠ Sídl. SNP čerpala 6000 € z fondu opráv a údržby a zostatok bol 

hradený z vlastných príjmov školy. O kapitálových výdavkoch nevedela podať vysvetlenie 

z dôvodu, že s takými výdavkami sa nestretla v rozpočte meste ani na rok 2015 ani 2016. 

Mgr. Gál -  predložil projektovú dokumentáciu na tribúnu v areáli ZŠ Sídl.SNP , na základe 

ktorej žiada členov komisie o navýšenie rozpočtu, nakoľko finančné prostriedky v sume 6000 

€ nebudú postačujúce na zrealizovanie tribúny, ktorá je v celkovej sume 23 000€. 

PaedDr. Peter Černý navrhol, účelovo vyčleniť z fondu opráv a údržby maximálne 10000 € 

na realizáciu tribúny.   

Mgr. Gál  sa informoval ako boli využité finančné prostriedky určené na obnovu chemických 

a jazykových učební. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov komisie o navýšení finančných prostriedkov pre 4 

ZŠ v sume 16 822 €, z dôvodu navýšenia počtu žiakov od 1.9.2015. 

Komisia školstva berie na vedomie návrh rozpočtu na rok 2016 s pripomienkami, aby na 

tribúnu v areáli ZŠ Sídl.SNP  na atletickej dráhe bolo z časti opráv a údržby účelovo 

vyčlenených maximálne 10000 € až po dodaní technickej dokumentácie , zároveň aby 

boli na ďalšom zasadnutí  vedúcou OSS vysvetlené kapitálové výdavky – chemické 

a jazykové učebne, v akom rozsahu, aké úpravy, ako boli čerpané financie.... 
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2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v pôsobnosti mesta Galanta za šk. rok 2014/2015 

Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti bol zaslaný spolu z pozvánkou. 

Mgr. Bottka informoval členov komisie o správe výchovno – vzdelávacej činnosti. 

Komisia školstva berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta za šk. rok 2014/2015 

a odporúča ju do mestského zastupiteľstva. 

 

3. Vyhodnotenie zaslaných dotácií za rok 2015 – školstvo 

Materiál bol zaslaný  spolu z pozvánkou. 

Mgr. Gešková – na základe vypracovanej tabuľky informovala členov komisie o zaslaných 

dotáciách. 

Mgr. Tábori sa informoval v súvislosti s výmenou okien a možnosti dodania žalúzií ako 

kompenzáciu firmy, ktorú spomínal primátor mesta Galanta. 

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu s pripomienkou, aby boli OSS do 

najbližšieho zasadnutia informovaní v súvislosti s výmenou okien. 

 

 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a šk. zariadeniach v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

Materiál bo zaslaný a dodatočne predložená žiadosť ZUŠ Sídl. SNP 

Mgr. Gešková informovala o troch žiadostiach: 

1.ZŠ Z. Kodálya – výmena bojlera v kuchyni, dve cenové ponuky(491,70 €, 580,80 €) 

Komisia prerokovala žiadosť ZŠ Z.Kodálya a schválila výmenu bojlera vo výške 490 €. 

2. MŠ N.Doba – výmena okien, poškodená omietka na budove a taktiež na múriku pred budovou. 

Komisia odsúhlasila žiadosť iba v časti  výmenu okien vo výške 1000 €, zároveň žiada aby 

riaditeľka v spolupráci s odborníkmi prekonzultovala technický stav múru ( vlhkosť, 

zatekanie.....) a nech vypracuje kompletnú cenovú ponuku. 

3. ZUŠ Sídl. SNP – prestavba sociálnych zariadení. 

Komisia neodsúhlasila žiadosť a žiada o doplnenie ďalších dvoch cenových ponúk a zároveň 

v žiadosti doplnenie výšky žiadaného  finančného príspevku.  

 

5. Rôzne 

Mgr. Gešková – informovala členov o pripravovaní VZN o určení výšky finančných 

prostriedkov na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa materskej 

školy a na dieťa alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta na rok 

2016 ,ale nakoľko musí prejsť interným, externým pripomienkovým konaním a schválením 

v legislatívno - právnej  komisii  t.č. ešte nemôže ho predložiť na schválenie. 

Komisia požiadala vedúcu OSS o preposlanie návrhu VZN elektronickou poštou, aby 

kvôli schvaľovaniu nemuseli zvolať ďalšie zasadnutie.  
 

Na záver predseda poďakoval prítomným za spoluprácu a zasadnutie ukončil . 

 

 

V Galante, dňa 6.11.2015                                                              PaedDr. Peter Černý v.r. 

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                                predseda komisie  


